
Udkast til dagsorden for bestyrelsesmødet i DN Syddjurs

Tid: onsdag den 16. august, 2023, kl. 16
Sted: Billeskær Ridecenter, Knebel
Afbud fra: Jens O 

Yderligere punkter til dagsorden sendes til syddjurs@dn.dk

Dagsorden:

1.  Valg af ordstyrer og referent JK

2.  Orientering aktuelle sager:

• Mols Bjerge Fredningen
• Ahl Fredningen
• Kalø velkomstcenter
• Kalø fredning - evt. forslag om medlemsmøde

JK
PE
KW

3.  Henvendelser til foreningen:
- Ramten skov
- Fredning ved Uggelbølle

JK
KW

4.  Årsmøde - plan  og oplæg. JK/JH

5.  Nationalparkplan - høring JH

6.  Evt.

Næste møde: ons. 11. oktober, 2023 kl. 16. Billeskær Ridecenter

Referat fra bestyrelsesmødet den 16.august 2023

Ad. 1 Jeppe blev valgt til ordstyrere og referent
Det blev aftalt at foretage følgende tilføjelser til dagsordenen: 
Kim orienterer om Grobund medtages som pkt. 3-3
Ad 2. Aktuelle sager
2-1.  Afventer at Jens og Peter holder et arbejdsmøde om forhold 
vedrørende Molsbjergefredningen
2-2.  Sagen vedrørende Ahl Fredningen afventer oplæg fra Jens og Peter. .
2-3.  Kalø Velkomstcenter drøftes under pkt. 5
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2-4.  Jens har drøftet DNs forslag om en fredning af arealerne tilhørende 
Kalø Gods med Distriktsrådet og forslået et fælles medlemsmøde (DN og 
Distriktsråd) om sagen, hvor Birgitte B. Ingrisch inviteres til at præsentere 
forslaget. Jens aftaler mulige datoer med BBI og koordinerer med Carsten 
Skivild.

Ad. 3 Henvendelser til afdelingsbestyrelsen
3-1.  Biogas. Anne Marie Torp har henvendt sig med forslag til indsigelser 
vedrørende det planlagte biogasanlæg. Bestyrelsen besluttede at meddele,
at man vil afvente en VVM-redegørelse for på det grundlag at vurdere om 
der skal gøres indsigelse.
3-2.  Fredning Uggelbølle. Karen Poulsen foreslår et areal ved Rodskov 
udsigtsfredet. Arealet ligger uden for den netop gennemførte fredning af 
arealerne ved Rodskov. Jens svarer, at der ikke er grundlag for at 
genoptage fredningssagen.
3-3.  Kim orienterede bestyrelsen om den senest udvikling i sagen om 
naboejendommen til Grobund som er købt af en gruppe fra Grobund m. h. 
p. ”alternativ” bebyggelse. Bestyrelsen besluttede at afvente kommunens 
udspil. 

Ad. 4 Årsmøde
Mødet holdes den 8. november kl. 1900 i Grønfeldt Forsamlingshus.
Jette aftaler detaljer med værten i forsamlingshuset. Jens træffer aftale 
med sekretariatet om dirigent. Det er planen at invitere Henning Mørk fra 
DN til at give et indlæg om havets tilstand og DNs planer for beskyttelse af 
havmiljøet. Jeppe taler med Henning.

Ad. 5 Kim og Jeppe har i nogen tid arbejdet med forslag og høringssvar til 
Nationalparkplan 2024-2030. Bestyrelsen godkendte udkastet, som Jens 
sender til nationalparken og pressen. 

Ad. 6 Eventuelt
6-1.  Ejerne af Røde Gård, Elisabeth Ry,  har spurgt Jette om DN kunne 
deltage i en festival med en stand, hvilket Jette afslog med henvisning til 
manglende tid.
6-2.  Jette er blevet kontaktet af Margit Røgind om deltagelse i 
Nationalparknetværket, hvilket Jette afslog.
6-3.  Jeppe orienterede om det kommunale havsamarbejde. Den 20.08. er 
det udflugt med kutteren Anton i Århusbugten og Kaløvig, hvor de 
udpegede DN repræsentanter fra de 7 kommuner deltager. Den 22. 
september afholder havsamarbejdet et arrangement på havnen i Ebeltoft. 
DN - Syddjurs er indbudt til at deltage på en stand. Jeppe og Jette deltager.
Indbydelse og program tilgår. 
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